
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Hans Pelle / Partij van de Arbeid
Datum indiening vraag: 12-07-2021
Datum verzending antwoord: 28 juli 2021

Onderwerp:  Verkeersaanbod Grotestraat Eibergen.

Geacht College,
 

De herinrichting van het winkelcentrum Eibergen lijkt in een afrondde fase te zijn beland. We mogen constateren 
dat de bloembakken goed en mooi gevuld zijn en dat het straatmeubilair op mooie en goede plekken zijn 
neergezet. Het centrum van Eibergen heeft weer een frisse uitstraling, die past bij deze tijd en waarbij wij hopen 
dat dit nieuwe centrum, nieuwe ondernemers en klanten naar Eibergen trekt. 

Echter, ontvang ik de laatste weken wel wat verontrustende geluiden, die vooral betrekking hebben op de nieuwe 
situatie in de Grotestraat. Inmiddels ben ik door meerdere inwoners uit Eibergen benaderd, die zich zorgen 
maken over de ontstaande verkeerssituatie en het grote aantal verkeersbewegingen, die nu in de Grotestraat 
plaats vinden. Zeker als je kijkt naar de grote aantal kinderen die bij ijspunt Wuestman staan, op een mooie 
zomerse dag/ avond. Dit alles had ikzelf ook al waargenomen en heb hier onlangs ook al mijn zorgen over geuit 
in de Commissie Ruimte en Raad. De wegafsluiting naar de Nieuwstraat (bij Oudenampsen), maakt het nu dat 
voertuigen gedwongen worden, de gehele Grotestraat te gebruiken in de richting van Eibergen-west. Ook 
buitenlandse en inlandse vrachtwagens, denderen gewoon weer door de Grotestraat. Auto’s vanaf de oude N18, 
worden door de nieuwe rechte lijn van de Grotestraat, gemakkelijker uitgenodigd om de maximale snelheid te 
overschrijden, terwijl men zich volgens mij in een woonwijk begeeft. De nieuw aangelegde parkeerhavens, smalle 
trottoirs, bloembakken en de nodige uitgestalde producten en terrassen die zich nu op de trottoirs van de 
Grotestraat bevinden, maken het voor rolstoelgebruikers en voetgangers (al dan niet met kleine kinderen) nu zo 
dat zij hun geplande route, over de weg moeten voortzetten in plaats van op het trottoir, wat gevaarlijke situaties 
met zich mee. 

Vraag: Zijn er bij de gemeente soort gelijke klachten binnen gekomen, die vergelijkbaar zijn met datgene ik 
hierboven stel?
Antwoord:
In de afgelopen periode zijn niet zozeer klachten als wel diverse vragen binnen gekomen bij de gemeente over 
dit deel van de Grotestraat. Deze vragen hebben betrekking op het passerend verkeer, de situatie op het 
kruispunt Grotestraat – Wemerdijk, de positie van de voetganger  of het tweerichtingsverkeer tussen de Laagte 
en de Wemerdijk. De Grotestraat maakt onderdeel uit van het centrum van Eibergen en is daarmee niet alleen 
een woonstraat.

De herinrichting heeft niet geleid tot een verkeersonveiliger situatie.

De afsluiting van de verbinding tussen de Grotestraat en de Brink heeft inderdaad tot gevolg dat gemotoriseerd 
verkeer door moet rijden via de Laagte en de Nieuwstraat, om uiteindelijk op de Brink te komen. De inschatting is 
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dat dit voor bestuurders zo onlogisch is om te doen dat zij bij een volgend bezoek aan de Brink zullen rijden via 
de Nieuwstraat. Dit is ook gewenning. 

Voor wat betreft vrachtverkeer dat vanaf de Haaksbergseweg via de Grotestraat naar bedrijventerrein de Mors 
rijdt (of andere bestemmingen heef)t, kunnen wij op dit moment geen actie ondernemen. Veel van de 
vrachtwagenchauffeurs rijden met routenavigatie en de directe route leidt over de Grotestraat. Het afsluiten van 
dit deel van de Grotestraat voor vrachtverkeer heeft enkel zin als dit fysiek onmogelijk is of dat daarop wordt 
gehandhaafd. Dat heeft dus ook gevolgen voor het overig gemotoriseerd verkeer. Binnen de huidige 
randvoorwaarden is een inrijverbod voor vrachtwagens met uitzondering van bestemmingsverkeer daarmee niet 
of nauwelijks te handhaven.

Voor wat betreft bezoekers aan de ijssalon is het zo dat dit al vele tientallen jaren het geval is. Dit is dus niet een 
gevolg van de nieuwe inrichting. De bezoekers zorgen voor levendigheid in de straat en dat is ook een aspect dat 
bij de beleving van de straat hoort.

Voor wat betreft de vraag over de positie van de voetganger is bij de herinrichting van de Grotestraat een 
obstakelvrije zone op de trottoirs aangehouden zodat zij niet op de rijweg zouden moeten lopen.
De uitbater van ‘ZoZo’ heeft een vergunning voor een terras gekregen waarin duidelijk staat vermeld dat een 
strook van 1,20 meter breedte vrij moet blijven. Het huidig terras wijkt daarvan af en de gemeente is bezig om dit 
te laten herstellen.

Vraag: Bent u bereid om aan de hand van uw eigen waarneming of meting in deze straat, eventuele maatregelen 
te nemen om de kwetsbare verkeersdeelnemers, beter te beschermen?
Antwoord:
Zeker. Nu de herstrating van de Grotestraat gereed is, bekijken wij zorgvuldig of verkeersborden moeten worden 
aangepast en of maatregelen als anti-parkeerpalen of bloembakken de inrichting kunnen ondersteunen.

Vraag: Wilt u mij en de overige leden van de raad op de hoogte houden van uw waarnemingen en eventuele te 
ondernemen vervolgstappen?
Antwoord: 
Als het gaat om waarnemingen met veel impact, zullen wij u daarover informeren. 


